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STICHTING MEC OEGSTGEEST     definitief 18 april 2018 

Verslag van vergadering MEC bestuur op vrijdag 8 december 2017 om 

10 uur, bij Juul van Haastert, Kwaakhaven 61 te Oegstgeest 

Aanwezig: Huub Hendrix, Juul van Haastert en Rianne Meester-Broertjes 

1. Opening, welkom en vaststelling agenda. 
2. Behandeling en vaststelling van verslag 24 augustus 2017. 

Het verslag wordt doorgenomen en goedgekeurd. Aandacht voor het bereikbaar 

maken van MEC lesmateriaal op de website. Tijdens de vrijwilligersbijeenkomst in 

januari hierover nieuwe afspraken maken. Steeds is er aandacht nodig voor het 

vernieuwen van het lespakket. Zo veel mogelijk zichtbaar maken van de 

onderwerpen die tijdens de les worden behandeld. 

Voorstel: zoeken van een vrijwilliger, die het lesmateriaal ‘visueel’ kan maken. Huub 

legt contact met het Rijnlands Lyceum of de Hogeschool Leiden. Is het een 

onderwerp voor een maatschappelijke stage? (of bestaan die niet meer?). 

Discussiepunten: als MEC een ’50-dingendoekaart’ maken voor dingen die kinderen 

in Oegstgeest kunnen doen; vergelijkbaar met de Buitenspeelkaart van Groen doet 

goed. Actie: Juul. 

3. Nabespreking bestuursoverleg 1 november 2017. 

Geen nader overleg geweest over deze inwerkvergadering. Juul heeft alle zaken van 

Dick overgenomen. 

4. Kerstattentie voor vrijwilligers: Het bestuur verdeelt de door Rianne gekochte 

amaryllisbollen om deze bij de vrijwilligers te bezorgen. Vergezeld van de prachtige 

door Huub ontworpen kerstkaart met foto’s van onze locatie, met accent op de Jan 

Wolkersboom (ets en foto). 

De kerstkaarten worden voorts toegestuurd aan: André Kuiper, Kees Grootveld, 

IJsclub, Marlieke Spijker, Rob Proeme, Sandra Verbaan, Marianne van Veldhuizen, 

Oud-Poelgeest, Alexander de Vos (actie Rianne) en Theo Caspers (Daltonschool bij 

afscheidsreceptie in december; actie Huub). 

5. Financiën MEC 

5.1.  MEC subsidieaanvraag 2018 is ingediend. Er is bericht ontvangen, dat de 

subsidie is toegekend. In de loop van 2018 (nieuw college) vragen we om 

kennismakingsgesprek met nieuwe wethouder en zullen dan ook over de 

financiën spreken. Actie Rianne. Voor die tijd lijkt het goed overleg te hebben 

met de gemeenteambtenaar Petra Twisk. 

5.2. Kamer van Koophandel; ING bank. Geregeld door Juul. 

5.3. ING en ASN banken; Juul is bezig. 

6. Schooljaar 2017-2018 

6.1. Stand van zaken lessen najaar 2017; de lessen van het najaar 2017 zijn goed 

verlopen. Alles is vermeld op het gesloten deel van de website (actie Huub). 
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Rianne zal een overzicht maken van alle lessen met de namen van de 

deelnemende scholen over de schooljaren 2016-2017 en 2017-2018. 

6.2. Voorbereiding lessen voorjaar 2018. Voor alle lessen zijn trekkers. Huub doet de 

natuurfotografie, met Rob Proeme als inhoudelijk trekker.  

6.3. Stand van zaken digitale lespakketten en andere informatie voor de scholen, Dit 

is een taak voor de trekkers. Huub wil hierover tijdens de 

vrijwilligersbijeenkomst spreken. 

6.4. Rianne vraag aan Hanneke Hermans of de VOG voor Jacques al afgerond is (in 

december voltooid). 

7. Werven van vrijwilligers. Huub zal met Jacques bespreken, dat hij het komende 

schooljaar de inschrijving van de scholen (formulieren, website etc.) gaat doen, zodat 

Tom van deze taak kan worden ontheven. 

Rianne neemt contact op met Sandra Verbaan om te horen wat haar plannen als 

vrijwilliger zijn. Marlieke wil alleen de moestuin doen; zij is in dienst bij de 

Schooltuinen Leiden. 

Voorstel voor volgend schooljaar: Smaaklessen en de Moestuinles aan elkaar 

koppelen. Discussiegroepje organiseren: actie Rianne. Ab heeft aan Rianne gemeld 

dat hij werkt aan een (vernieuwde) opzet voor de moestuinles. 

Het werven van nieuwe vrijwilligers is nog steeds belangrijk. 

8. Vrijwilligersavond. De voorjaarsavond is op dinsdag 23 januari 2018 om 20 uur. 

Rianne bericht vrijwilligers; de agenda omstreeks 15 januari uit. Speciaal 

onderwerp: lessen over Repair vanuit RepairCafé (Lia van Schaijk), gericht op het 

inbrengen in het lesprogramma 2018-2019. Voorts Kascommissie benoemen en de 

inschrijving voor de lesbegeleiding in het voorjaar 2018 invullen. 

9. Overleg met gemeente op 4 december 2017: ‘tegel er uit, plant er in’. Rianne gaat 

naar dit overleg, samen met leden van het Platform Duurzaam Oegstgeest. 

10. Kort verslag over Bomen planten aan de Klinkenbergerplas. Op 1 december 2017 

zijn er door vele commerciële organisaties bomen geplant, onder auspiciën van 

Trees for All en de gemeente Oegstgeest. Ook de leden van de Klankbordgroep (o.a. 

MEC) en de buren mochten bomen planten. 

11. Nominatie van MEC voor Duurzaamheidprijs provincie Zuid-Holland. 

D66 (Marlène Simoons, korte tijd MEC vrijwilliger) heeft het MEC voorgedragen voor 

de Duurzaamheidprijs van D66 in de provincie Zuid-Holland. Rianne heeft een tekst 

aangeleverd. 

12. Vlindertuin: Buren gaan in de actie. Rianne heeft contact met Henne van Bemmel, 

één van de buren van de Vlindertuin, over de door hen beoogde inzet. Rianne belt 

haar nogmaals. 

13. Verslag wandeling met kinderen van Nieuwkomers. Tijdens de herfstvakantie is er 

een wandeling in het Bos van Rhijngeest geweest met kinderen van Nieuwkomers. 

Dit op verzoek van Vluchtelingenwerk Oegstgeest (Marja Brouwer). Er waren weinig 

deelnemers en ook van verschillende leeftijden, maar deze (en hun ouders) hebben 

genoten. 
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14. MEC Jaarverslag 2017. In het voorjaar van 2017 maakt Rianne het MEC Jaarverslag; 

Juul het financiële deel. 

15. IJsclubgebouw  

 Het Parkeerterrein is gereed; wij allen zijn zeer tevreden over deze actie van 

het MEC en de gemeente. Dank naar Grootveld uitgesproken. De gemeente 

heeft alles betaald. 

 Bijeenkomst met André Kuiper op 19 september over Wolkersboom. In 

aanwezigheid van Kuiper, het MEC bestuur en het bestuur van de IJsclub is 

het hekwerk rondom de Wolkersboom verplaats (verzoek van de gemeente). 

Allen tevreden. 

 Verslag overleg bestuur IJsclub en bestuur MEC op 19 september. De beide 

besturen besluiten om het contract voor 2018 ongewijzigd voor te zetten. De 

handtekeningen zijn medio december gezet.  

T.a.v. de gasrekening: er is hierover veel informatie verzameld: door de 

IJsclub (meterstanden) en het MEC (wanneer is gebouw gebruikt). De 

conclusie is dat de hoge gasrekening veroorzaakt is door de hoge 

basistemperatuur van 11 graden, die alle dagen was ingesteld. De 

thermostaat staat nu standaard op 5 graden. 

16. Wandelingen 2017-2018. Het programma is bekend. Marianne K. is de trekker en 

zorgt voor persberichten naar de kranten. Huub vindt de teksten hiervan niet zo 

aantrekkelijk en ook ontbreekt vaak een foto. Huub neemt contact op met Marianne. 

In november en december waren er (te) weinig deelnemers. 

Voorstel: een folder/flyer maken van alle wandelingen in het seizoen en deze 

informatie breed verspreiden; ook via het IVN boekje en IVN Faceboek. Actie: Huub. 

De gastrondleidster van VOO in Oud-Poelgeest (december) (Sylvia Braat) heeft als 

cadeautje een IVN boekje gekregen. De rondleider in het Leidse Hout (november) 

(Hugo Gordijn (???) ontvangt van Rianne een kerstkaart. 

17. MEC Folder. De huidige folder is ouderwets. Besloten wordt om een nieuwe 

folder/flyer te maken met een aansprekende tekst over het werven van vrijwilligers: 

wat kunnen vrijwilligers doen: meedoen met lessen, maar ook (incidenteel) andere 

dingen, bijvoorbeeld video’s maken voor de lesonderdelen etc. 

18. Vaststellen nieuwe vergaderdatum bestuur. Dit is niet gebeurd; het is niet nodig om 

voor de Vrijwilligersbijeenkomst als bestuur te vergaderen. 

19. Sluiting om 12 uur. 

 

Rianne Meester-Broertjes 

31 december 2017 

 

 

 


